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نتدى حوكمة لمالبيئي  نظامالمسح عام: التحالفات الديناميكية ودورها في 
  الإنترنت

 

 الإنترنت حوكمةمنتدى وأمانة  )DCCG( تعمل مجموعة تنسيق التحالف الديناميكي، 2021عام الفي 
واستكشاف دورها في النظام البيئي لمنتدى  (DC) التحالفات الديناميكية خبراتعلى إعداد ورقة لتوثيق 

منتدى حوكمة  من مجتمع المساهماتعاما  لجمع  مسحا  الإنترنت. كجزء من هذا العمل، نجري حوكمة 
 .منتدى حوكمة الإنترنت ومساهماتهم في عمليات التحالفات الديناميكيةحول كيفية رؤيتهم  الإنترنت

 

 منتدى حوكمة الإنترنت ومجتمع (MAG) ندعو أعضاء المجموعة الاستشارية لأصحاب المصلحة المتعددين
 .2021 يوليوتموز/  25أدناه بحلول  الاستمارةعن طريق ملء  المسحذا له للاستجابةالأوسع 

 

 تحميل بيانات ملفك الشخصيمنتدى حوكمة الإنترنت، فيمكنك  : إذا كان لديك حساب مجتمعملاحظة
منتدى حوكمة  إذا لم يكن لديك حساب مجتمع) .أدناه وحتى الاحتفاظ بمسودة قبل الإرسال الاستمارةفي 

في  ىخر أ وأية استمارة -الاستمارة هوإعادة الوصول إلى هذ إنشاء واحد الآنحتى الآن، فيمكنك  الإنترنت
 .(تخدام بيانات ملف التعريف الخاص بكباس -المستقبل

 

 . *بعلامةمميزة  الالزاميةالأسئلة 
 

*** 
 

 معلومات عامة إخفاء
إن الإشارة إلى اسمك وعنوان بريدك الإلكتروني ليس إلزاميا ، ولكن قد تكون هذه التفاصيل مفيدة لنا في 

 .حال احتجنا إلى التواصل معك لتوضيح بعض النقاط في إجاباتك
 

  اسمك .1
 عنوان البريد الإلكتروني للاتصال .2
 *مجموعة أصحاب المصلحة .3
o مجتمع مدني 
o حكومة 
o منظمات حكومية دولية 
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o قطاع خاص 
o مجتمع تقني 
o مثل ممثلي الشباب والبرلمانيين والأكاديميين(. يرجى الإشارة غير ذلك(. 
 *مجموعتك الإقليمية .4

 .هنا النقر يرجىلمجموعات الإقليمية، لللعثور على شرح 
o  فريقيةالمجموعة الإ 
o   مجموعة آسيا والمحيط الهادئ 
o   مجموعة أوروبا الشرقية 
o   مجموعة أمريكا اللاتينية ومنطقة البحر الكاريبي (GRULAC) 
o   مجموعة دول أوروبا الغربية ودول أخرى (WEOG) 
o   منظمة حكومية دولية 
 *ديناميكي؟التحالف الهل أنت عضو في   .5
o     نعم 
o    لا 
 * ؟المجموعة الاستشارية لأصحاب المصلحة المتعددين  فيهل أنت عضو  .6
o    نعم 
o    لا 

 

 ةديناميكيال اتتحالفال أنشطةو  إخفاء رؤية
)مىىولوف جىىدا (، مىىا مىىدى معرفتىىك بالتحالفىىات  10)لىىيس علىىى الإطىىلا ( إلى  1علىىى مقيىىا  مىىن   .7

  * الديناميكية )على سبيل المثال ما هي، كيف تعمل بشكل عام(؟
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 *اختيار
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 هل تود التعليق على ردك؟
 

هل تود 
التعليق على 

 ردك؟
 

)واضىىح وشىىامل للغايىىة(، مىىا مىىدى وضىىوح  10)غىىير واضىىح علىىى الإطىىلا ( إلى  1علىىى مقيىىا  مىىن  .8
حىىول البلىىدان  الموقىىع الالكىىترونيوشموليىىة المعلومىىات المتىىوفرة علىىى موقىىع منتىىدى حوكمىىة الإنترنىىت علىىى 

 *؟انتدى حوكمة الإنترنت، و كيف تنضم إليهلمالبيئي نظام الفي  ا، ودورهاوعمله ،النامية
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8- 
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7- 
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 اختيار
6- 
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 اختيار
5- 
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 اختيار
4- 
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 اختيار
3- 
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 اختيار
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 اختيار
1- 
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هل تود التعليق على ردك؟ على سىبيل المثىال هىل هنىاك أي شىيء عصىوص عمىل البلىدان الناميىة 
اقتراحىىات حىىول كيفيىىة تحسىىين الطريقىىة الىى  يىىتم  ىىا  ةأيىىتىىود أن تفهمىىك بشىىكل أفضىىل؟ هىىل لىىديك 

 البلدان النامية عبر الإنترنت؟ عرض
 

هل تود التعليق 
على ردك؟ على 
سبيل المثال هل 
هناك أي شيء 
عصوص عمل 
البلدان النامية 
تود أن تفهمك 
بشكل أفضل؟ 
 ةهل لديك أي

اقتراحات حول  
كيفية تحسين 
الطريقة ال  يتم 

البلدان  عرض ا 
النامية عبر 
 الإنترنت؟
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ما مدى معرفتك بمخرجات  ،(ا  )مولوف جد 10)ليس على الإطلا ( إلى  1على مقيا  من  .9
 *التحالفات الديناميكية؟ 

 

شكل أورا  وتقارير ودراسات، وما إلى ذلك. وعادة  على ختاميةوثائق التحالفات الديناميكية تنتج بعض 
في منتدى حوكمة الإنترنت السنوي وتنشر على صفحات التحالفات الديناميكية  جلساتما يتم تقديمها في 
 .لتحالفات الديناميكيةباالويب الخاصة 
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 اختيار
2- 
 

 اختيار
1- 
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 هل تود التعليق على ردك؟
 

هل تود التعليق 
 على ردك؟

فردية وجلسة رئيسة مشتركة في الاجتماعات السنوية  جلساتعادة التحالفات الديناميكية تعقد  .10
 *جلسة من هذا القبيل؟  ةالإنترنت. هل سبق لك أن حضرت أي حوكمةلمنتدى 
o  الديناميكيلتحالف للقد حضرت جلسة فردية واحدة على الأقل 

o  لتحالف الديناميكيللقد حضرت جلسة رئيسية واحدة على الأقل في 

o على الرغم من علمي  ا ،من هذه أي   ا  ، لم أحضر أبدلا 

o هذه هي المرة الأولى ال  أسمع فيها عن مثل هذه الجلسات 
 

 ومستقبل منتدى حوكمة الإنترنت ةالديناميكي اتلتحالفاإخفاء 
 حوكمةأشار الأمين العام للأمم المتحدة إلى حاجة منتدى  ،للتعاون الرقميفي خارطة الطريق  .11

الإنترنت إلى: )أ( أن يكون أكثر استجابة ووثيق الصلة بالقضاي الرقمية الحالية؛ )ب( أن يكون 
لديك جدول أعمال أكثر تركيزا  ؛ )ج( الحصول على نتائج أكثر قابلية للتنفيذ. هل تعتقد أن 

 فكيف؟ ،أن تساهم في تنفيذ هذه النقاط؟ إذا كان الأمر كذلك هايمكن الديناميكيةالتحالفات 
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كمراكز فكرية أو فر  بحثية التحالفات الديناميكية  يمكن أن يكون أحد الأمثلة على ذلك هو استخدام 
 لقضاي محددة.

 
 
 

عمال تطوير الإنترنت وأ حوكمةتدعو خارطة الطريق أيضا  إلى تحسين تكامل برنامج منتدى  .12
استراتيجية المجموعة العاملة للمجموعة الاستشارية  تدعم ،. وبالمثلالجلساتالسياسات فيما بين 

 ةالسنوي الفعاليةبشكل أوثق مع برنامج  الجلساتتكامل الأنشطة بين  لأصحاب المصلحة المتعددين
 ،الإنترنت حوكمةنتدى طويلة الأجل متعددة السنوات لم الاستراتيجيةالإنترنت ومع  حوكمةلمنتدى 

يجب أن تلعبك في تنفيذ التحالفات الديناميكية والعكس بالعكس. ما هو الدور الذي تعتقد أن 
 مع الحفاظ على استقلاليتها وأهدافها؟ ،هذه التوصيات

 
 
 

 

في تعزيز منتدى التحالفات الديناميكية اقتراحات أخرى حول كيفية مساهمة  ةهل لديك أي .13
 في سيا  نموذج منتدى حوكمة الإنترنت ،)على سبيل المثال ا  وجعلك أكثر وضوححوكمة الإنترنت 

 المقترح(؟ زائد
 
 
 
 
 إرسال 



Public survey: Dynamic Coalitions and their role in 
the IGF ecosystem 

  

In 2021, the Dynamic Coalition Coordination Group (DCCG) and the IGF Secretariat are 
developing a paper to document Dynamic Coalitions’ (DCs) experiences and explore 
their role within the IGF ecosystem. As part of this work, we are running a public survey 
to collect input from the IGF community on how they see DCs and their contributions to 
IGF processes.  

We invite members of the Multistakeholder Advisory Group (MAG) and the broader IGF 
community to respond to this survey by filling out the form below by 25 July 2021.  

Note: If you have an IGF Community account, you can load your profile data in the 

form below and even keep a draft before submitting. (If you do not have an IGF 
Community account yet, you can create one now and re-access this form – and any 

other in the future – with your profile data). 

Compulsory questions are marked with *. 

*** 

HideGeneral info 
Indicating your name and email address is not compulsory, but these details may be 
useful to us in case we need to reach out to you to clarify some points in your answers. 

1. Your name  

2. Contact email address 

3. Your stakeholder group * 

 Civil Society 

 Government 

 Intergovernmental Organizations 

 Private Sector 

 Technical Community 

 Others (e.g. youth representatives, parliamentarians, academics). Please indicate. 

4. Your regional group * 
To find the explanation of the regional groups, please click here. 

 African Group 

 Asia-Pacific Group 

https://www.intgovforum.org/multilingual/content/dc-coordination-activities
https://www.intgovforum.org/multilingual/lexicon/8#IGF
https://www.intgovforum.org/multilingual/lexicon/8#MAG
https://www.intgovforum.org/multilingual/user/login?destination=content/public-survey-dynamic-coalitions-and-their-role-in-the-igf-ecosystem
https://www.intgovforum.org/multilingual/user/register
https://www.intgovforum.org/multilingual/content/public-survey-dynamic-coalitions-and-their-role-in-the-igf-ecosystem
https://www.un.org/dgacm/en/content/regional-groups


 Eastern European Group 

 Latin American and Caribbean Group (GRULAC) 

 Western European and Others Group (WEOG) 

 Intergovernmental Organization 

5. Are you a member of a Dynamic Coalition? * 

 Yes 

 No 

6. Are you a MAG member? * 

 Yes 

 No 

HideDCs visibility and activities 
7. On a scale from 1 (not at all) to 10 (very familiar), how familiar are you with Dynamic 
Coalitions (e.g. what they are, how they work in general)? * 

 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Select * 

Select 

- 1

 

Select 

- 2

 

Select 

- 3

 

Select 

- 4

 

Select 

- 5

 

Select 

- 6

 

Select 

- 7

 

Select 

- 8

 

Select 

- 9

 

Select 

- 10

 

Would 

you like 

to 

comment 

on your 

response? 

Would you like to comment on your response? 

 

8. On a scale from 1 (not clear at all) to 10 (very clear and comprehensive), how clear 
and comprehensive do you find the information available on the IGF website about DCs, 
their work, their role in the IGF ecosystem, and how to join them? * 

 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Select * 

Select 

- 1

 

Select 

- 2

 

Select 

- 3

 

Select 

- 4

 

Select 

- 5

 

Select 

- 6

 

Select 

- 7

 

Select 

- 8

 

Select 

- 9

 

Select 

- 10

 

Would you 

like to 

comment 

Would you like to comment on your response? E.g. Is there anything about the 

work of DCs that you would like to understand better? Do you have any 

suggestions on how to improve the way in which DCs are presented online? 

https://www.intgovforum.org/multilingual/content/public-survey-dynamic-coalitions-and-their-role-in-the-igf-ecosystem
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response? 
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understand 

better? Do 
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9. On a scale from 1 (not at all) to 10 (very familiar), how familiar are you with the 
outputs of Dynamic Coalitions? * 
Some DCs produce output documents in the form of papers, reports, studies, etc. These are usually 
presented at the DCs sessions at the annual IGF and published on the DC webpages. 

 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Select * 

Select 

- 1

 

Select 

- 2

 

Select 

- 3

 

Select 

- 4

 

Select 

- 5

 

Select 

- 6

 

Select 

- 7

 

Select 

- 8

 

Select 

- 9

 

Select 

- 10

 

Would 

you like 

to 

comment 

on your 

response? 

Would you like to comment on your response? 

 

10. DCs usually hold individual sessions and a joint main session at IGF annual 
meetings. Have you ever attended any such session? * 

 I have attended at least one DC individual session 

 I have attended at least one DC main session 



 No, I have never attended any of these, although I am aware of them 

 This is the first time when I hear of such sessions 

HideDCs and the future of the IGF 
11. In his Roadmap for Digital Cooperation, the UN Secretary-General has made 
reference to a need for the IGF to: (a) be more responsive and relevant to current digital 
issues; (b) have a more focused agenda; (c) have more actionable outcomes. Do you 
think DCs could contribute to the implementation of these points? If so, how? 
One example could be to use DCs as expert think tanks or research teams for specific issues. 

 

12. The Roadmap also calls for better integrating the IGF programme and intersessional 
policy development work. Likewise, the MAG WG-Strategy supports the integration of 
intersessional activities more closely with the programme of the annual IGF event and 
with the longer term, multi-year strategy of the IGF, and vice-versa. What role do you 
believe DCs should play in implementing these recommendations, while preserving their 
independence and goals? 

 

13. Do you have any other suggestions on how DCs could contribute to a strengthened 
and more visible IGF (for instance, in the context of the proposed IGF Plus model)? 

 

Submit
 

 

https://www.intgovforum.org/multilingual/content/public-survey-dynamic-coalitions-and-their-role-in-the-igf-ecosystem
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